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نماینده مردم شوشتر :
مديران به انتقاد خبرنگاران اعتراض نكنند

نماینده مردم شوشتر و گتوند در مجلس شورای اسلامی گفت: 
مدیران باید پاسخگو در برابر انتقادات باشند نه اینکه در برابر 
اظهار کرد: خبرنگاری یک  بایستند.سهراب گیلانی  انتقادات 
حرفه مستقل است و آنها و خبرگزاری ها در پی مشکلات شهر، 
استان، یا کشور خود اگر مشکلی را بررسی کردند، هیچ مسئولی 

نباید در این زمینه اعتراض کند.
وی افزود: خبرنگاران باید مشکلات را بیان کنند در غیر این 
صورت یعنی رسالت خود را به خوبی انجام نمی دهند.گیلانی 
ادامه داد: در پیگیری مشکلات خبرنگاران، در هر زمینه ای حامی 
آنها هستم و برای رشد خبرنگاران کمک می کنم.نماینده مردم 
شوشتر و گتوند در مجلس شورای اسلامی بیان کرد: خبرنگاران 
باید حق محور، حق گو و صادق باشند و با علم کامل، با صحت و 
درستی اخبار را به سرعت به مردم اطلاع رسانی کنند، خبرنگاران 

پل ارتباطی بین مسئولان و مردم هستند.
باید  پایان گفت: مدیران در هر سطوحی که هستند  وی در 

پاسخگو در برابر انتقادها باشند و نباید در برابر آن بایستند.

حبیب آقاجری :
فرودگاه ماهشهر نبايد انحصاري

 در اختیار قشر خاصي باشد
نماینده مردم ماهشهر در مجلس شورای اسلامی گفت: فرودگاه 
ماهشهر باید برای استفاده همگان باشد نه افراد خاصی از آن 
استفاده کنند و مردم نظاره گر باشند. حبیب آقاجری در جمع 
خبرنگاران اظهار کرد: براساس پیگیری های صورت گرفته مقرر 
شد، مجموعه هلدینگ خلیج فارس در خصوص محرومیت زدایی 
در این شهرستان اقدامات بیشتری انجام دهد. همچنین مقرر شد 
در زمینه تخصیص سهمیه استخدام افراد بومی نیز اقدام لازم از 

سوی صنایع صورت گیرد. 
شرکت های  آوردن  روی  و  تولید  چرخه  تکمیل  افزود:  وی 
منطقه به صنایع میان و پایین دستی از دیگر مذاکراتی بود که 
با مدیرعامل هلدینگ خلیج فارس انجام شد، چرا که در حال 
حاضر مواد اولیه تولید صنایع مختلف از منطقه ویژه اقتصادی 
پتروشیمی به سایر نقاط کشور و جهان صادر می شود و مردم 
منطقه در زنجیره تولید نقشی ندارند. نماینده مردم بندرماهشهر، 
امام خمینی)ره( در مجلس شورای  بندر  و  امیدیه، هندیجان 
ناراضی  به شدت  فعلی  از شرایط  اسلامی تصریح کرد: مردم 
هستند و می بایست با مدیریت صحیح و ایجاد زمینه اشتغال 
و تقسیم عادلانه امکانات بین مردم، اختلاف طبقاتی را از بین 
برد. وی افزود: یکی دیگر از درخواست های این نشست استفاده 
از بازار منطقه جهت رفع نیازها و مایحتاج صنایع بود که باعث 
تزریق نقدینگی به بازار و رونق اقتصادی در شهرستان است 
و به تبع آن گردش اقتصادی و ایجاد اشتغال غیرمستقیم را 
به همراه دارد.آقاجری با اشاره به فرودگاه بندرماهشهر گفت: 
از فرودگاه  استفاده عموم  انجام شده خواهان  در صحبت های 
بندرماهشهر شدیم، به هیچ وجه قابل قبول نخواهد بود که 
فرودگاه و دیگر امکانات به صورت انحصاری در اختیار قشری 

خاص باشد و مردم نظاره گر این موضوع باشند.

رئیس اتحادیه طلا و جواهر تهران :
قیمت ها نزولی است

رئیس اتحادیه طلا و جواهر تهران از روند نزولی قیمت ها در بازار 
طلا خبر داد و گفت: بر این اساس قیمت سکه نسبت به روز 
گذشته ۳۵۰هزار تومان ارزان شده و طلا هم با ۲۵هزار تومان 

کاهش از کانال یک میلیون تومان فاصله گرفته است.
ابراهیم محمدولی درباره وضعیت بازار طلا توضیح داد: به دلیل 
کاهش نرخ ارز و تعطیلی بازار های جهانی، قیمت طلا و سکه نیز 
نزولی شد به طوریکه هر گرم طلا نسبت به روز گذشته حدود 

۲۵ و سکه طرح جدید ۳۰۰هزار تومان ارزان شد.
او اضافه کرد: اگرچه  بهای طلا و سکه کاهش نسبی داشته و 
روند قیمت ها نزولی است، اما بازار همچنان درگیر نوسان قیمت 
است و این موضوع باعث شده معاملات به شدت کاهش یابد 
اما اگر نرخ ارز به همین روال کاهش یابد و به ثبات برسد، طلا 
و سکه نیز به قیمت واقعی خواهد رسید.محمدولی تصریح کرد: 
درحال حاضر نزدیک شدن به ماه محرم هم بر آرامش بازار طلا 
تاثیر گذاشته چراکه هر ساله در این ایام حجم داد و ستد ها و تقاضا 
کاهش می یابد و قیمت طلا و سکه نیز ارزان می شود و امیدواریم 

بعد از ماه صفر هم شاهد آرامش بازار طلا باشیم.
او با تشریح قیمت ها بیان کرد: در جریان معاملات بازار آزاد 
تهران، قیمت سکه طرح جدید به ۱۰میلیون و ۳۰۰هزار تومان و 

سکه طرح قدیم به ۱۰میلیون تومان رسید.
محمدولی ادامه داد: همچنین نیم سکه با قیمت پنج میلیون و 
۲۵۰هزار تومان، ربع سکه دو میلیون و ۹۸۰ و سکه یک گرمی 
یک میلیون و ۶۸۰هزار تومان معامله می شود و قیمت طلای۱۸ 

عیار هم به گرمی ۹۹۹هزار تومان کاهش یافت.

رئیس کمیسیون برنامه و بودجه مجلس :
فروش اوراق سلف نفتی متوقف شد

از  رئیس کمیسیون برنامه و بودجه مجلس شورای اسلامی 
توقف فروش اوراق سلف نفتی خبر داد.

و  بودجه  و  برنامه  کمیسیون  رئیس  حاجیبابایی  حمیدرضا 
محاسبات مجلس شورای اسلامی به جزئیاتی از جلسه این 
کمیسیون که با حضور وزیر نفت برگزار شد، گفت: دستور اصلی 

این جلسه بررسی فروش نفت سلف ۲۶ مردادماه بود.
وی افزود: کمیسیون برنامه و بودجه از ابتدا با این موضوع به 
شدت مخالف بود، و روز گذشته به وزیر نفت و اقتصاد و دارایی 
اعلام شد که باید متوقف شود؛ در جلسه غیرعلنی هم دلایل 
غیرقانونی بودن آن بیان شد و در این جلسه نیز نمایندگان 

مخالفت شدید خود را اعلام کردند.
رئیس کمیسیون برنامه و بودجه تصریح کرد: با این رویکرد 
فروش اوراق سلف نفتی تا بررسی و ارائه اسناد و مبانی قانونی 
آن متوقف شد و کمیسیون روز سه شنبه ساعت ۸ صبح با حضور 

مسئولین دولتی و نظارتی تشکیل جلسه خواهد داد.
حاجی بابایی گفت: براساس قانون بودجه ۱۳۹۹ دولت نمی تواند، 

نفت را به صورت سلف به فروش برساند.
رئیس کمیسیون برنامه و بودجه و محاسبات مجلس، در پایان 
خاطرنشان کرد: اعلام فروش ۵۰۰ هزار بشکه نفت از سوی 

دولت مغایر با قوانین است.

عضو کمیته علمی ستاد ملی مقابله با کرونا :
واکسن ايرانی کرونا تست حیواني

 را با موفقیت گذرانده است
عضو کمیته علمی ستاد ملی مقابله با کرونا از موفقیت آمیز بودن 

تست واکسن کرونای ایرانی روی حیوان خبر داد.
دکتر مینو محرز عضو کمیته علمی ستاد ملی مقابله با کرونا با 
اشاره به اینکه واکسن تولید شده در هر کشور باید مورد تأیید 
یکی از ۳ مرجع ذی صلاح علمی در دنیا قرار بگیرد تا قابل  
استفاده باشد، اظهار کرد: بیش از ۱۴۰ کشور دنیا در حال انجام 

مراحل تحقیقاتی برای تولید واکسن ویروس کرونا هستند.
عضو کمیته علمی ستاد ملی مبارزه با کرونا با بیان اینکه مراحل 
تست انسانی نیز باید برای واکسن کرونا انجام شود که این 
امر حداقل چندین ماه طول می کشد،گفت: در اکثر تحقیقات 
انجام شده، مراحل تست حیوانی ویروس کرونا با موفقیت به 

پایان رسیده است.
و  غذا  سازمان   ،)WHO( جهانی  بهداشت  سازمان  وی 
 )EMA( و آژانس داروهای اروپا )FDA( داروی آمریکا
را از جمله مراجع ذی صلاح برای تأیید واکسن کرونا دانست 
و ابراز داشت: هنوز هیچ واکسنی در دنیا به تأیید یکی از 
زمینه  این  در  خوبی  اقدامات  ولی  نرسیده  موسسه   ۳ این 

انجام شده و نتایج اثربخشی نیز به همراه داشته است.
محرز با بیان اینکه واکسن روسی کرونا تاکنون تأییدیه این 
مؤسسات را اخذ نکرده است، افزود: هر واکسنی که قرار باشد در 
ایران مورد استفاده قرار بگیرد باید مورد تأیید یکی از موسسات 

معتبر باشد.
اینکه  با اشاره  با کرونا  عضو کمیته علمی ستاد ملی مبارزه 
واکسن کرونای ایرانی مراحل تست روی حیوان را با موفقیت به 
پایان رسانده است و در حال حاضر مطالعات این واکسن روی 
انسان در حال انجام است، خاطرنشان کرد: محققین ایرانی 
اقدامات مثبتی جهت ساخت واکسن کووید-۱۹ انجام داده اند 

که در حال حاضر محققان در حال مطالعات بیشتر هستند.

با حضور محمد جواد ظریف ؛
سخنگوی جديد وزارت خارجه معارفه شد

سعید خطیب زاده به عنوان دوازدهمین سخنگوی وزارت امور 
خارجه معرفی شد.

مراسم تودیع و معارفه سخنگویان قبلی و جدید وزارت امور 
با حضور محمد جواد  امور خارجه و  خارجه در محل وزارت 

ظریف وزیر خارجه برگزار شد .
همان طور که پیش از این در برخی اخبار رسانه ای مطرح شده 
بود، در این مراسم سعید خطیب زاده به عنوان سخنگوی جدید 

وزارت امور خارجه معرفی شد.
این معاون پژوهشی و مطالعاتی مرکز  از  خطیب زاده پیش 
مطالعات سیاسی و بین المللی وزارت امور خارجه بود و به عنوان 

دیپلمات ایرانی در آلمان و کانادا هم فعالیت کرده است.
به  امورخارجه  وزارت  پیشین  سخنگوی  موسوی  سیدعباس 
تازگی به عنوان سفیر جدید ایران در آذربایجان منصوب شده و 

به زودی راهی باکو خواهد شد.

وزیر جهاد کشاورزی :
شورای عالی خاک بايد تشكیل شود

خواستار  جمهور،  رئیس  به  نامه ای  در  کشاورزی  جهاد  وزیر 
رئیس  روحانی  دکتر  ریاست  به  عالی خاک  تشکیل شورای 

جمهوری شد.
به  نامه ای خطاب  در  وزیر جهاد کشاورزی  خاوازی  کاظم 
حسن روحانی، رئیس جمهوری با اشاره به اینکه خاک به 
عنوان ثروت ملی و بستر اصلی کشاورزی و محیط زیست 
و انجام فعالیت های اقتصادی از اهمیت ویژه ای برخوردار 
معظم  مقام  رهنمودهای  در  چنانکه  کرد:  اظهار  است، 
رهبری به عنوان »قضیه ای مهم تر از آب« از آن یاد شده و 
حضرتعالی نیز آن را به عنوان »اولین سرمایه بسیار بزرگ« 
ذکر نموده اید. این نعمت خدادادی در مقیاس عمر بشری 
از  ناشی  شدید  آسیب های  و  شده  محسوب  ناپذیر  تجدید 
تغییر کاربری،  از جمله فرسایش،  آلودگی خاک  تخریب و 
شوری، کاهش مواد آلی، کاهش بنیه حاصلخیزی خاک و 

… این منبع پایه را دچار چالش جدی نموده است.
قانون  تصویب  با  خوشبختانه  است:  آمده  نامه  این  ادامه  در 
ابلاغ آن توسط جنابعالی و سایر قوانین  از خاک و  حفاظت 
و مقررات ذی ربط، به خاک توجه ویژه مبذول و وظایف و 
تکالیفی برای دستگاه های اجرایی مختلف در مورد خاک تعیین 
شده است. وزیر جهاد کشاورزی با اشاره به این که موضوع 
خاک و بهره برداری از آن، موضوعی چندوجهی است، از رئیس 
جمهور تقاضا کرده است: به منظور هماهنگی بیشتر برای تعیین 
و اجرایی نمودن راهبردهای بهره برداری پایدار از خاک، شواری 
عالی خاک به ریاست حضرتعالی و عضویت برخی از اعضای 
هیأت دولت، نمایندگان و صاحبنظران مرتبط در امر خاک و 
دبیری این وزارتخانه تشکیل شود تا سیاست گذاری، هماهنگی 

و نظارت در این امر بر عهده داشته باشد.

معاون وزیر خارجه امارات :
مواضع ايران بسیار خطرناک است!

رسانه های اماراتی از احضار کاردار ایران توسط وزارت خارجه 
امارات خبر دادند. 

خبرگزاری رسمی امارات )وام( گزارش داد که امارات کاردار 
ایران در ابوظبی را به دلیل آنچه موضع گیری مقامات ایران 

درباره عادی سازی نامید، فراخوانده است.
برپایه این گزارش، »خلیفه شاهین خلیفه المرر« معاون وزیر 
خارجه و همکاری بین المللی در امور سیاسی امارات یادداشت 
اعتراض آمیزی را تسلیم کاردار ایران کرد. به گزارش خبرگزاری 
امارات، این یادداشت اعتراض آمیز درپی آنچه امارات آن را 
تهدیدهای مطرح شده در سخنان حسن روحانی رئیس جمهور 
ایران درباره تصمیمات حاکمیتی امارات و تکرار آن از طرف 
وزارت خارجه و سپاه پاسداران و مسئولان دیگر ایرانی خواند، 
تسلیم کاردار ایران شد. وزارت خارجه امارات مدعی شد که 
این سخنان غیرقابل قبول و تحریک آمیز بوده و پیامدهای 
خطرناکی برای امنیت و ثبات در منطقه خلیج فارس به همراه 
دارد.  توافق امارات و رژیم اسرائیل برای عادی سازی کامل 
روابط با موج گسترده ای از اعتراضات در سطح جهان اسلام 
روبرو شده است و این اقدام خیانت به آرمان و حقوق ملت 

فلسطین توصیف شده است.

که  نداد  اجازه  دولت  گفت:  رئیس جمهور 
اهداف خود در آسیب زدن  به  ایران  بدخواهان 

به اقتصاد کشور دست یابند.
جمهور  رئیس  روحانی  حسن  حجت الاسلام 
دولت،  اقتصادی  هماهنگی  ستاد  جلسه  در 
آرامش  ایجاد  را  دولت  سیاست  ترین  اصلی 
تصمیمات  در  ثبات  همچنین  و  اقتصاد  در 
نسبت  نگرانی  و  ابهام  نبود  و  ها  سیاست  و 
کرد:  تاکید  و  دانست  کشور  اقتصاد  آینده  به 
با ثبات و دادن  ایجاد فضایی مطمئن، آرام و 
آینده  به  نسبت  مردم  به  خاطر  اطمینان 
توجه  و  تاکید  مورد  همواره  کشور  اقتصاد 

بوده است. دولت 
که  نداد  اجازه  دولت  کرد:  خاطرنشان  وی 
اهداف خود در آسیب زدن  به  ایران  بدخواهان 
به اقتصاد کشور دست یابند اگر چه ممکن است 

اقتصادی، کندی هایی در  این جنگ شدید  در 
تحقق اهداف و روند اجرای برنامه های دولت 

ایجاد شده باشد.

کردن  فراهم  لزوم  بر  تاکید  با  جمهور  رئیس 
و  اقتصاد  در  مردم  مشارکت  افزایش  زمینه 
کمک به جهش تولید، تقویت بازار سرمایه را از 

جمله راه های تحقق این هدف برشمرد و افزود: 
بازار سرمایه ظرفیت قابل توجهی برای هدایت 
افزایش  و  تولید  سمت  به  جامعه  نقدینگی 

سرمایه گذاری و اشتغال دارد.
اجرای  در  دولت  تصمیم  به  اشاره  با  روحانی 
عرضه  داشت:  اظهار  بورس،  تقویت  سیاست 
های  دارایی  از  مطمئن  و  متنوع، سودآور  های 
ریزی  برنامه  طبق  بورس  در  عمومی  و  دولتی 
تداوم  استمرار  و  نظم  با  گرفته  انجام  های 
خواهد یافت و نباید در این موضوع هیچ کندی 

و تعللی صورت بگیرد.
سرمایه  بازار  کارشناسان  گفت:  جمهور  رئیس 
امری  را  بورس  در  کننده  تصحیح  نوسانات 
حال  عین  در  اما  دانند  می  طبیعی  و  عادی 
اقدامات  و  نظرها  اظهار  در  ناهماهنگی  از  باید 

اجتناب شود.

رئیس جمهور :

نوسانات بورس عادی است

مدیرکل آموزش و پرورش خوزستان خبر داد :

3 سناريو برای بازگشايی مدارس

با گذشت چند دهه از جنگ تحمیلی ؛

اهالي شهرک وليعصر " گاما" بلاتكليف هستند

رئیس سازمان صمت خوزستان :

تلاش براي دسترسی آسان به کالاهای بهداشتی ادامه دارد

بازگشایی  به  اشاره  با  خوزستان  پرورش  و  آموزش  مدیرکل 
دانش آموزان،  اولیای  حضور  با  گفت:  شهریورماه   ۱۵ از  مدارس 
باز  اما  است  برگزاری  حال  در  آن ها  توجیه  برای  برنامه هایی 
همچنان دغدغه ها وجود دارد؛ مردم نگرانی دارند اما همه تلاش 

ما این است که شرایط خوبی در مدارس فراهم شود.
کوروش مودت اظهار کرد: برای برگزاری امتحانات پایه دوازدهم 
تلاش های خوبی شد و در هر حوزه امتحانی یک پایگاه سلامت 
نقصی  نمی گویم  شد.  برگزار  خوبی  نحو  به  امتحانات  و  داشتیم 

وجود نداشت اما سریعا نواقص را رفع کردیم.
برگزاری  بابت  اولیاء  امتحانات،  برگزاری  از  قبل  افزود:  وی 
امتحانات استعدادهای درخشان و نمونه دولتی معترض بودند و 
بهداشت  دستورالعمل های  رعایت  مشاهده  با  اما  داشتند  دغدغه 

در زمان برگزاری امتحانات، دغدغه مردم کاسته شد.
از ۸۰  بیش  اینکه  بیان  با  پرورش خوزستان  آموزش و  مدیرکل 
پروش  و  آموزش  حوزه  در  سراسری  کنکور  داوطلبان  درصد 
در  داوطلب  هزار   ۵۱ آزمون  گفت:  می دهند،  آزمون  خوزستان 
مدارس سراسر استان برگزار خواهد شد. در این راستا ۵۰۰ حوزه 
حوزه،  هر  در  و  شده  پیش بینی  پرورش  و  آموزش  در  امتحانی 

پایگاه سلامت و اتاق ایزوله در نظر گرفته شده است.
بین  فاصله  که  بود  شده  اعلام  این  از  پیش  داد:  ادامه  مودت 
سازمان  اخیرا  اما  باشد  سانتیمتر   ۱۸۰ تا   ۱۵۰ باید  داوطلبان 

سنجش اعلام کرد که باید فاصله صندلی داوطلبان دو متر باشد 
و اکنون فاصله ها را به دو متر تغییر داده ایم.

همه  در  همچنین  گفت:  خوزستان  پرورش  و  آموزش  مدیرکل 
از ماسک،  رعایت  حوزه های امتحانی، شیوه نامه ها مانند استفاده 
رعایت  کنکور  برگزاری  سالن  تهویه  و  ورود  هنگام  فاصله 
می شود. ما حوزه ها را متراکم در نظر نمی گیریم و ممکن است 

داوطلبان در چند کلاس قرار بگیرند.
وی بیان کرد: برای بازگشایی مدارس نیز سه سناریو پیش بینی 
شده و همه موارد در نظر گرفته شده است. تعطیلی یا غیرتعطیلی 
آنچه  برمی گردد.  استانی  ستاد  و  ملی  ستاد  تصمیم  به  مدارس 
در  است.  از ۱۵ شهریورماه  بازگشایی مدارس  اعلام شده  ما  به 
اما امکان  شهرهای سفید، فعالیت مدارس کاملا حضوری است 
دارد. در شهرهای  به صورت مجازی وجود  برگزاری ۱۰ درصد 
زرد  شهرهای  در  و  مجازی  کاملا  مدارس  فعالیت  نیز  قرمز 

مجازی و حضوری است.
و  آموزش  وزارت  گفت:  خوزستان  پرورش  و  آموزش  مدیرکل 
است.  کرده  پیش بینی  نیز  را  مدارس  ضدعفونی  مواد  پرورش 
در  نفر  یک  باید  نیز  مدارس  سرویس  در  دانش آموزان  تعداد 
صندلی جلو و دو نفر در صندلی های عقب باشد. با حضور اولیای 
برگزاری  حال  در  آن ها  توجیه  برای  برنامه هایی  دانش آموزان، 
است اما باز همچنان دغدغه ها وجود دارد؛ مردم نگرانی دارند اما 

همه تلاش ما این است که شرایط خوبی در مدارس فراهم شود.
مانند حالت عادی  افزود: در شرایط سفید هم کلاس ها  مودت 
واگذار  مدرسه  شورای  به  داخلی  شیوه نامه  نمی شوند.  برگزار 
تا  کنند  استفاده  فعالیت  برای  پنج شنبه  از  مثلا  است.  شده 
و  زوج  کلاس ها  برگزاری  یا  شود  رعایت  بهتر  فاصله گذاری 
فعالیت  است.  کرونا  ستاد  تصمیم  طبق  تعطیلی  اما  باشد  فرد 
کلاس مدارس در نوبت صبح پایه اول ابتدایی ۲۵ دقیقه و در 
دقیقه   ۳۵ نیز  دوم  و  اول  متوسطه  در  دقیقه،   ۳۰ پایه ها  دیگر 

است.  پیش بینی شده 
در نوبت صبح دو بخش دانش آموزان به مدرسه و در نوبت ظهر 

دو قسمت به مدرسه می روند.
شده  مقرر  کرد:  بیان  مدارس،  سرویس  هزینه  در خصوص  وی 
منعقد  قرارداد  تا  کند  اعلام  را  مدارس  سرویس  نرخ  تاکسیرانی 
و افراد به مدارس معرفی شوند البته باید در تعیین نرخ سرویس 

مدارس، حال مردم هم رعایت شود.
برگزاری  خصوص  در  خوزستان  پرورش  و  آموزش  مدیرکل 
شرایط  در  گفت:  شهریورماه،  در  نهم  پایه  امتحانات  حضوری 
صورت  به  امتحانات  که  کردیم  را  تلاش  نهایت  قرمز، 
پایه دوازدهم هم  امتحانات  اکنون  اما  غیرحضوری برگزار شوند 
گزارش  کمترین  و  است  برگزاری  حال  در  حضوری  صورت  به 

ناشی از بیماری در حوزه ها داشته ایم.

با گذشت چند دهه از جنگ تحمیلی هنوز روستائیان شادگان در 
از  که پس  روستائیان  این  بلاتکلیفند.  و  دربه در  استان خوزستان 
در شرکت های صنعتی »گاما  کار  پیداکردن  امید  به  پایان جنگ 
«یکی از مناطق بندر امام خمینی مهاجرت کرده اند هنوز نتوانستند 
که  سال هاست  آنها  شوند.  بهره مند  منطقه  رفاهی  خدمات  از 
قرار  گویا  که  مسئله ای  روستائي؛  یا  شهری اند  بالاخره  نمی دانند 

نیست به سادگی حل شود.
خمینی)ره(  امام  بندر  مناطق  از  یکی  "گاما"  عصر  ولی  شهرک 
با وجود  بهره اند و  از خدمات رفاهی بی  با جمعیتی ۱۰۰۰ نفری 
چند دهه زندگی در این منطقه هنوز به لحاظ موقعیت شهری یا 

روستائي تعیین تکلیف نشده اند.
این شهرک در حالی از هرگونه خدمات بی بهره است که در کنار 
۲۳ شرکت پتروشیمی بندر امام خمینی)ره( و همچنین پایانه حمل 
و نقل جاده ای که روزانه چند هزار کامیون برای بارگیری در این 
کل  اداره  یک  دارای  همچنین  دارد.  ،قرار  کنند  می  تردد  منطقه 
دریانوردی است که از لحاظ ویژه بودن منطقه با عسلویه استان 

بوشهر به شکلی برابری می کند.
به گفته رئیس شورای شهر بندر امام خمینی )ره( در ادوار گذشته 
معمولا شهرداری بندر امام خمینی طبق درخواست اهالی و با نظر 
موافق اعضای شورای شهر خدماتی را به شهرک ولی عصر "گاما" 
اما اکنون از آن هم خبری نیست، چون تکلیف این  ارائه می داد 

منطقه از جهت شهری و یا روستائي بودن معلوم نیست.
جزو  "گاما"  عصر  ولی  شهرک   : گفت  همچنین  ادیبی  بهنام 
محدوده خدمات شهری شهر بندر امام )ره( نیست و جزو محدوده 
منفصل این شهر است و در دو سه سال گذشته کد روستائي به این 
منطقه داده و قرار شد زیر نظر بخشداری توسط شورای روستائي 

و دهیاری منطقه اداره شود.
شهرداری  توسط  "گاما"  ولیعصر  شهرک  پیشتر  داد:  ادامه  ادیبی 
مند  بهره  خیابان کشی، جدول کشی  مانند  از خدماتی  امام  بندر 
شد. همچنین برای مدرسه این منطقه شهرداری با کمک خیرین 

سرویس های بهداشتی ساخت.
 ۴ امام،  بندر  در  "گاما"  ولیعصر  شهرک  بر  علاوه  گفت:  وي 
منطقه حاشیه نشین دیگر به نام های کوی شهید صباغان، کوی 
امام رضا)ع(، جوفالمله و کوی مقداد، همگی از سکونت گاه های 
ساکنان  دارند.  "گاما"  از  بدتر  وضعیتی  که  هستند  رسمی  غیر 
شهرستان  روستای   ۱۸۰ از  تحمیلی  جنگ  از  پس  مناطق  این 
اینجا  به  منطقه  پتروشیمی های  در  کار  یافتن  امید  به  شادگان 

مهاجرت کردند.
ادیبی ادامه داد: این شهرک ۵ کیلومتر با بندر امام فاصله دارد. تا 
قبل از اینکه کد روستائي  به منطقه تعلق بگیرد شهرداری بندر 
امام به این منطقه خدمات می داد."گاما" در گذشته سکونت گاه 
غیر رسمی بوده و هنوز هم است. چرا که بسیاری از خانه های 
نشده  اداره مسکن ساخته  مطالعاتی  اساس طرح های  بر  منطقه 
نظر  در  ساز  و  ساخت  برای  را  متراژی  خودش  برای  هرکس  و 

گرفته است.
های  پیگیری  با  کرد:  نشان  خاطر  بندر  شهر  شورای  رئیس 
از  فرماندار  و  فعلی  و  قبل  نماینده  شهر،  شورای  بخشداری، 
استانداری درخواست کرده و برای منطقه کد روستائي گرفتند که 
این منطقه را روستا اعلام کنند و اگر بعدها ارتقایی شکل گرفت 
و بندر امام شهرستان شد "گاما" به یکی از روستاهای تابعه این 

شهرستان تبدیل شود.
مردم  به  بتواند  که  جایی  تا  بندرامام  شهرداری  داد:  ادامه  وی 
شهرک ولیعصر "گاما" خدمات می دهد. به دلیل اینکه چند دهه 
که مردم آنجا زندگی می کنند نمی شود گفت که آنجا سکونت گاه 
غیر رسمی است. باید از سوی مسئولان استانی بودجه ای برای 
سامان دهی و طرح تفکیکی کوچه ها لحاظ شود که منطقه "گاما" 
را خیابان کشی کنیم و بعد از آن از اهالی بخواهیم براساس نقشه 

کشی ساخت و ساز کنند.
ادیبی گفت: تنها پتروشیمی که به ما مبلغ قابل توجهی پرداخت 
می کرد پتروشیمی بندر امام بود که به تازگی اعلام کرده است 

تا سال ۱۴۰۰ حوضچه هایی را آماده می کند که آنها نیز جزو 
صنعت سبز شوند و دیگر هزینه ای به شهرداری بابت آلایندگی 
زیادی  بخش  گذشته  ماه   ۶ در  نیز  تازگی  به  پرداخت.  نخواهند 
اختصاص  شادگان  شهرستان  به  را  آلایندگی  عوارض  بودجه  از 
را  موضوع  این  به طور جد  امام  بندر  مردم  نماینده  که  اند  داده 
به  ناحق  به  که  بودجه  این  که  کند  می  پی گیری  مجلس  در 
تخصیص  امام  بندر  از  دورتر  کیلومتر   ۵۰ با  شادگان  شهرستان 

بازگرداند. یافته، 
به شهرداری  اعتبار  تومان  میلیارد   ۸ تنها  گذشته  ماه  گفت:  وی 
است  ماه  چندین  که  شهرداری  آن هم  گرفت.  تعلق  امام  بندر 
حقوق کارکنانش را نداده و حقوق این ماه ۶ میلیارد و7۰۰ میلیون 
سال های  مطالبات  پیمانکار   ۲۰۰ از  بیش  همچنین  است.  تومان 
گذشته شان را از شهرداری می خواهند، این در حالی است که مردم 
انتظار خدمات دهی زیادی را از شهرداری دارند که از توان مالی 

این ارگان خارج است.
رئیس شورای شهر بندر امام خمینی )ره( ادامه داد: ولی سه سالی 
می شود که شهرداری، بخشداری، اداره مسکن و ادارات خدمات ده 
شهرستان دبیر خانه ای با حمایت اداره کل مسکن استان خوزستان 
کارگروهی برای ساماندهی این شهرک ها تشکیل داده اند. شهید 
صباغان و کوی امام رضا در حال سامان دهی هستند و ۲ شهرک 

دیگر نیز در اولویت بعدی قرار دارند.
وی گفت: ولی شهرک ولیعصر "گاما" به دلیل این که خارج از 
محدوده شهری قرار دارد و در محدوده خدمات دهی شهرداری 
نیست و از طرف دیگر کد روستائي دارد شهرداری هنوز به شکل 
جدی در این منطقه برای سامان دهی ورود نکرده است. واقعا در 

مورد این منطقه بلاتکلیف هستیم.
سازی  شفاف  و  کنند  ابلاغ  ما  به  گاما  وضعیت  مورد  در  باید   
است. ضمن  روستا  یا  امام  بندر  شهری  محدوده  جزو  که  شود 
اینکه ما به احترام اهالی تا جایی که توانسته ایم خدمات رسانی 

کرده ایم.

تلاش  گفت:  خوزستان  تجارت  و  معدن  صنعت،  سازمان  رئیس 
برای تولید کالای بهداشتی و ضدعفونی در خوزستان با همکاری 
بسیار خوب بخش خصوصی برای تامین هرچه بیشتر این کالاها و 
دسترسی آسان مردم به این اقلام ادامه دارد، و هیچگونه کمبودی 

در تامین کالای بهداشتی و ضدعفونی وجود ندارد.
امیر حسین نظری بیان کرد: با شیوع ویروس کرونا در خوزستان 
تلاش شد تا با تغییر کاربری خط تولید برخی واحدهای تولیدی 
مواد  و  بهداشتی  لوازم  تولید  جدید  کارگاه های  راه اندازی  یا  و 
برطرف شود  استان  این  در  کالاها  این  کننده، کمبود  ضدعفونی 
و  بهداشتی  کالای  تامین  در  اکنون هیچ کمبودی  و خوشبختانه 

ضدعفونی در خوزستان وجود ندارد.
وی افزود: سه واحد تولید دستکش یکبار مصرف با ظرفیت تولید 
۲ میلیون عدد ، ۴۶ واحد تولید ماسک با ظرفیت تولید ۴۴۹ هزار و 
۵۹۵ عدد، سه واحد تولید لباس یکسره پزشکی با میزان تولید ۲۲۳ 

هزارو۲۲۵ عدد ، چهار واحد تولید الکل اتانول طبی با میزان تولید 
۱۰میلیون و ۹۹۹هزار و ۳۳۸ لیتر ، ۶ واحد تولیدی ژل و محلول 
هزارو۶۴۰کیلوگرم   ۹۹۶ تولید  توان  با  دست  کننده  ضدعفونی 
تولید  ظرفیت  با  محیط  کننده  ضدعفونی  واحد  یک  همچنین  و 

۴۱هزارو ۲۵۶ کیلوگرم در ماه در خوزستان فعال هستند.
نظری ادامه داد: هشت هزار و ۲۴۳ واحد متخلف در بحث کرونا که 
پروتکل های بهداشتی را رعایت نکرده بودند از ابتدای شیوع این 
ویروس در خوزستان تاکنون پلمب شدند و بازرسی از واحدهای 

صنفی برای رعایت پروتکل های بهداشتی همچنان ادامه دارد.
اسفند  اوایل  از  کرد:  بیان  خوزستان  صمت  سازمان  رئیس 
 7۴۳ از۵7 هزار و  آغاز شیوع ویروس کرونا  با  تاکنون  پارسال 
واحد صنفی در خوزستان بازرسی شد و ۲۸ هزار و 7۰۱ از این 

گرفتند. اخطار  تعداد 
بهداشت  وزارت  در  اصناف  نام  ثبت  کرونا  ویروس  شیوع  با 

بهداشتی  پروتکل های  رعایت  و  بهداشتی  کد  دریافت  برای 
تعزیرات حکومتی   ، بازرسان سازمان صمت  است.  شده  اجباری 
و معاونت غذا و دارو نیز از وضعیت رعایت اصول بهداشتی توسط 
اصناف و نحوه فعالیت واحدهای صنفی بازدید، و چگونگی رعایت 

پروتکلهای بهداشتی را مورد رصد قرار می دهند.


